

The Preliminary electoral lists issued by the Lebanese Ministry of Interior and Municipalities, for the electoral period extending between March 31, 2024 and March 30, 2025.

تودُ السفارة اللبنانية في وارسو إعلام المواطنين اللبنانيين الكرام غير المقيمين على الأراضي اللبنانية بأنه يمكن الإطلاع على القوائم الانتخابية الاولى الصادرة عن وزارة الداخلية والبلديات، للفترة الإنتخابية الممتدة بين 31 آذار 2024 و 30 آذار 2025، على الموقع الإلكتروني الخاص بالمديرية العامة للأحوال الشخصية www.dgcs.gov.lb وذلك تمكيناً للناخبين أن يتقدّموا بطلبات رامية إلى تصحيح أي خلل متعلق بهم في القوائم الإنتخابية ضمن مهلة أقصاها 2024/3/1.

<https://www.dgcs.gov.lb/arabic/electoral-lists>

The Lebanese Embassy in Warsaw would like to inform esteemed Lebanese citizens not residing on Lebanese territory that the preliminary electoral lists issued by the Lebanese Ministry of Interior and Municipalities, for the electoral period extending between March 31, 2024 and March 30, 2025, can be viewed on the website of the General Directorate of Personal Status: www.dgcs.gov.lb to enable voters to submit requests aiming to correct any error concerning the personal data in the electoral lists, within a maximum period of 3/1/2024.